
Referat fra årsmøte i Hallangspollens Vel – onsdag 22.3.23 i Østensjøveien 32 

Til stede: 41 stemmeberettigede inkl. 5 fullmakter 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden – Godkjent

2. Valg av

a. Dirigent – Tor-Erik Risberg

b. Referent – Anne Grethe Lunde

c. Signere referatet - Jan Sporstøl og Erland Nørstebø

3. Styrets årsberetning for 2022

• Webside /informasjon. Facebook er ikke en offisiell gruppe som administreres av

styret, men styret følger med på det som foregår. Henvendelser skal sendes til at

man er inne på siden. Anbefaler e-post til styret, eventuelt Facebook, samt å fjerne

muligheten for å kommentere på nettsiden.

• Sommervannet.  Opprettet egen gruppe. Sommervannet har eget budsjett.

• Veier. Asfaltering – humper blir jevnet ut når forholdene tillater det. Dersom

hyttebygging og gravearbeider medfører skader på veiene, vil dette bli utbedret for

hytteeiernes regning og i samråd med styret. Det må innhentes tillatelse for kjøring

utover 7,5 tonn. Det kom innspill om at styret bør legge ut informasjon på

hjemmesiden når det gis dispensasjon til tung kjøring.

• Dugnad. Det er utarbeidet en dugnadsinstruks som er lagt ut på nettsiden. Det ble

etterlyst mer informasjon om hva skal gjøres på fellesområdene på dugnadene.

Styret vil være tydeligere på informasjon om oppgaver i forkant av årets dugnad.

• Eiendommer veltomt/skilting. Det skal settes opp ytterligere skilting om fartsgrenser

og parkering forbudt skilt på veiene. Badeplassen er oppgradert med drenering og ny

flytebrygge.

• Økonomi – vellet har sunn økonomi.

• Grasrotandelen har gitt oss mye. Halvparten av inntektene går til Barnas Dag.

• Bredbånd. Godkjent sjøkabel fra Holmen, godkjenning gjenstår på graving.

Forhåpentligvis klart før sommeren.

• Ekstraordinært årsmøte vedr Frogn kommunes arealplan. Se kommunens

konsekvensutredning på Frogn kommunes hjemmeside.

4. Regnskap og revisjonsberetning

• Revisor kommenterte – alt av kontingenter er kommet inn. Alle forsikringer er

gjennomgått i forhold til behovet. Underskudd på 20.000,- på medlemsregnskapet er

ikke kritisk. Høye strømutgifter p.g.a. utleie dekkes av forhøyet husleie.

Sommervannet: Underskudd på 84.377 i forhold til budsjett, men regnskapet har en

positiv egenkapital på 26.663. Vellet har en egenkapital på 772’ som er bra.

5. Innkomne forslag:

a. Strøing av veiene

b. Strøing av veiene. Må ta forbehold om kostnadene. Forslag fra salen om å justere

forslaget til å begrense kostnaden for strøing opp til 50.000,- ble godkjent av

forslagsstillerne.

Forslag a og b er slått sammen og det ble stemt over disse to under ett.

• Stemmer for: 20

• Stemmer mot: 22

• Vedtak: det blir ikke strødd i Hallangspollen neste vinter.



• 

c. Vedtektsendring: Redusere antall styremedlemmer fra 5+1 til 4+1. Enstemmig

vedtatt å redusere antallet.

6. Fastsettelse av styrehonorar kr. 70.000,- Stemmer for: 23 Stemmer mot: 2 Vedtak: Godkjent

styrehonorar.

7. Arbeidsbudsjett: Enstemmig vedtatt. Det ble stilt spørsmål om det er lovlig å differensiere på

veiavgiftene til medlemmer og ikke-medlemmer i henhold til norsk lov. Argumentet for en

differensiering var ifølge styret som satt da det ble fastsatt at differansen var en

administrasjonskostnad. Lovligheten sjekkes ut av styret.

8. Valg av nytt styre:

Leder Tor-Erik Risberg  1 år 
Styremedlem Paul Smedbakken ikke på valg 
Styremedlem Ove Søhagen  ikke på valg 
Styremedlem Ruby Tjensvoll  ikke på valg 
Styremedlem Anne Beth Wiger 2 år 
Varamedlem Inger Lise Holen 1 år 

Det nye styret ble enstemmig valgt 

Som følge av at antall styremedlemmer ble vedtatt redusert, trakk Arild Getz sitt kandidatur. 

Barnas Dag 2023: Sommerfestkomité ble ikke valgt, tas i Facebook gruppen. 

__________________________ 

Anne Grethe Lunde 

Referent 

_______________________________ ______________________________ 

Jan Sporstøl Erland Nørstebø 
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